
Acta Assemblea ordinària AFA Kostka

30 de novembre de 2022, 19h

Assistents: membres de la junta de l’AFA Kostka i famílies de l’escola (60 aproximadament)

1. Lectura i aprovació de l’acta de l’Assemblea del 24 de novembre de 2021.

Es procedeix a votar l’aprovació de l’acta de l’Assemblea del curs passat. Resultat positiu.

2. Resum d’activitats i presentació de l’estat de comptes 2021-22

S’exposen totes les activitats dutes a terme durant el curs passat: xerrades per a les famílies,

clubs de lectura, intercanvi de roba escolar, festa de carnestoltes, festa de fi de curs.

Es fa un esment especial sobre la iniciativa dels agents cívics. era una petició històrica de les

famílies i s’ha aconseguit dur a terme gràcies a l’Ajuntament de Barcelona i la Guàrdia Urbana.

Es necessiten més famílies voluntàries, fins el moment només se n’ha presentat una. Surt una

altra família voluntària.

Un cop finalitzada l’exposició de les activitats, el tresorer de la junta procedeix a explicar

l’exercici econòmic del curs passat. Es fa un esment especial a les despeses que suposen la festa

de fi de curs, que el curs passat va pujar fins a 13.000€ degut a l’augment dels costos, sobretot

dels inflables (augment de gairebé un 50% respecte a altres anys). La festa és deficitària i es

planteja l’opció de replantejar-ne el format.

Les aportacions econòmiques de les famílies han disminuït un 7%, en part degut a que el

procés d’inscripció a l’AFA és poc intuïtiu i a que hi ha menys famílies a l’escola. També hi ha

hagut més impagats que altres anys (-612€).

Les dues principals despeses de l’AFA han estat la festa de fi de curs i l’aportació a les beques

del 2021-2022 que han pujat fins a 11.000€, xifra que es mantindrà el curs vigent 2022-2023.

Aquesta xifra és el 10% del total de l’import que dedica l’escola.

El total dels ingressos han estat de 35.138,04€, les despeses totals han estat de 39.576,86€ i

per tant el resultat ha estat negatiu: -4.438,82€.

La situació econòmica a dia 14 de novembre és de 30.740,11€. La junta proposa crear una

comissió per decidir com es poden invertir aquests diners sobrants.

Es procedeix a fer la votació per aprovar aquests comptes. Resultat: positiu.

Es fa la votació per acordar una comissió per decidir on invertir el sobrant. Resultat: positiu.

3. Proposta d’activitats i aprovació del pressupost 2022-2023

Aquest curs es continuaran proposant xerrades interessants per a les famílies. La Junta està

oberta a rebre suggeriments sobre temàtiques a tractar. També es continuaran fent els Clubs de

Lectura per als alumnes de PIN 3, PIN 4 i NEI 5.



Aquest curs també s’ha creat una comissió nova: la comissió de convivència. Hi haurà dos

referents dintre de la junta, un per a l’escola infantil i l’altre per a l’escola intermèdia. L’objectiu

de la comissió és millorar els espais de convivència entre mestres i docents, alumnes i famílies.

La idea és fer tallers i xerrades per parlar sobre les preocupacions que hi ha a sobre de la taula.

Es destinarà una part del pressupost a aquesta comissió.

Es mantindran els fons destinats a les beques i es recuperaran les accions solidàries que no es

podien fer pel Covid. Així com les festes habituals (carnestoltes i festa de fi de curs). La

cavalcada de Reis encara està per decidir si és viable fer-la.

S’ha recuperat la festa de benvinguda de MOPI 3.

Es fa la votació per aprovar aquests pressupostos. Resultat: positiu.

4. Renovació de càrrecs de la Junta de l’AFAKOSTKA

Hi ha 5 membres de la junta que continuen i 6 que marxen.

Hi ha 5 membres nous que entren i per tant en falta 1 per tal que la junta contingui un número

imparell de membres, tal com indiquen els estatuts. Surten 3 voluntaris nous i per tant la junta

queda conformada amb 13 membres, els quals són:

Mireia Barrera Ribas - presidència

Meritxell Calvo Cavero - vicepresidència i formació

Josep Vaqué Valls - tresoreria

Glòria Labèrnia Arenós - secretaria

Jenny Azarosn - festa

Laura Sepúlveda - festa

Fernanda de Oliveira - menof

Patrícia García Pérez - solidaritat i sostenibilitat

Xènia Castellà Catalán - convivència

Raül Muñoz García - convivència

Juan Antonio Monge Pérez - web

Fabiana Finetto - comunicació

Iria Sagalés Balea - suport

Es procedeix a la votació per aprovar la nova junta. Resultat: positiu.

5. Precs i preguntes

Es comenta el fet que a l’escola hi ha més de mil famílies però que són poques les que

participen a l’AFA. Costa molt trobar delegats i encara més famílies que vulguin formar part de

la junta. Es proposa fer una carta amb un missatge contundent per fer que les famílies

assumeixin la seva responsabilitat i col·laborin amb els projectes de l’AFA, que finalment és en

benefici dels nostres fills i filles.

Es comenta també el fet que la comunicació de l’AFA no acaba d’arribar a les famílies, però ja

s’estan utilitzant tots els canals possibles: e-mail, grups de Whatsapp amb delegats, xarxes

socials i la revista de l’escola. Hi ha classes de secundària que no tenen grup de whatsapp i per



això només els arriba la informació per e-mail. Surt la idea de crear un grup de whatsapp per a

les famílies enlloc que sigui només de delegats.

Es comprova que no hi hagi més preguntes i es procedeix a donar per finalitzada l’assemblea.

I perquè així consti, signen aquesta acta

El/la secretari/ària

Glòria Labèrnia Arenós

El/la president/a

Mireia Barrera Ribas

El/la secretari/ària sortint

Berta García Albir

El/la president/a sortint

Josep M. Piguillem Delgado

Barcelona, 30 de novembre de 2022


